
Heet van de naald

Districtsschepen Rudi Sempels laat 
onderzoeken of en waar er in Lillo  
een plek kan komen om de as van 
overleden dierbaren toe te vertrouwen 
aan de Schelde.

De plannen voor een bruggetje tussen 
de Zandvlietse Zuidhavendijk, op  
het einde van de De Keyserhoeve,  
en de kanaaldijk aan de Schelde- 
Rijnverbinding krijgen vorm.

Deelmobiliteit in de lift in ons district
Deelmobiliteit kennen we vooral van drukke stadscentra. Maar ook in ons 
landelijke district maken we er sinds enige tijd gebruik van, zowel met deelfietsen 
als met deelauto’s. 

Deelfietsen over hele vervoerregio
De oranje deelfietsen van Donkey 
Republic staan sinds november 2022 in 
Berendrecht, Zandvliet en Lillo. Van die 
meestal elektrische fietsen staan er  
méér dan 2.500, verdeeld over de  
vervoerregio’s Antwerpen en Waasland. 
In ons district zijn er acht hubs waar je 
zo’n fiets kan oppikken, en waarmee je je 
kan verplaatsen in de hele regio, tussen 
Essen en Boom. 

Ondertussen maakten al heel wat in-
woners van ons district gebruik van de 
deelfietsen, met in september 2023 een 
piek van meer dan 800 afgelegde  
fietskilometers. Daarmee dragen we 
flink bij aan de noodzakelijke ‘modal 
shift’ voor de Antwerpse regio. Met de 
lente op komst wordt verwacht dat het 
gebruik nog zal toenemen. Goed om  
weten: eens uw account aangemaakt is 
op de Donkey app, kan u in elke stad 
waar Donkey-fietsen staan ritjes maken, 
ook in het buitenland. 

Deelwagens worden populairder
In het noordelijkste district maken ook 
steeds meer mensen gebruik van  
deelwagens. Antwerps schepen Koen 
Kennis en districtsburgemeester Carl 
Geeraerts reden de twee Poppy’s in die 
beschikbaar zijn in het district. 

Sinds de opstart in december 2023  
registreerden maar liefst 243 inwoners 
van het district Berendrecht-Zand-
vliet-Lillo zich als Poppy-gebruiker. 

“Autodelen is een belangrijk onderdeel 
van onze mobiliteit geworden”, zegt 
Antwerps schepen van Mobiliteit Koen 
Kennis. “Zeker voor het district  
Berendrecht-Zandvliet-Lillo is de komst 
van deelwagens positief. Mensen  
zonder wagen kunnen via deze weg  
toch makkelijk in de stad Antwerpen  
of andere deelgemeentes geraken.  
Daarnaast heeft het ook een positieve 
impact op de modal shift.”

Antwerps schepen Koen Kennis en  
districtsburgemeester Carl Geeraerts reden 
samen met districtsschepen Rudi Sempels 
en raadslid Marc Maes de twee Poppy’s in 
die beschikbaar zijn in het district. 

Vlaanderen Feest op het Solft 
Op vrijdag 5 juli vindt op het Berendrechtse Solft het jaarlijkse Vlaanderen Feest-festival plaats. 
Het feest start om 18.30 uur en dan is het de beurt aan de fanfare Willen is Kunnen en de  
Stabroekse ambiancezanger Kristof Carpentier. Hoofdact wordt dit jaar Loes Van den Heuvel 
en haar HommageBand met Nederlandstalige hits. Dj Thibo zorgt voor de muziek voor en na.

Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 
 
Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 
 
Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  
 
Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden
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Primeur voor Berendrecht: meer zonne-energie  
voor sociale woningen 
Sociale huisvestingsmaatschappij Woonhaven 
beheert zo’n 24.000 sociale woningen in 
Antwerpen. Een belangrijk uitgangspunt in het 
beheren en renoveren van de woningen is het 
verbeteren van de energie-efficiëntie. 

Zonnepanelen op sociale eengezinswoningen
“Vandaag probeert iedereen zijn energiekosten te 
drukken, ook sociale huurders. Daarom nemen we 
vanuit Woonhaven het voortouw om sociale huurders 
te helpen besparen op een milieubewuste manier”, 
vertelt Els van Doesburg, schepen van wonen en 
voorzitter van Woonhaven. 

Zo wordt er specifiek ingezet op de plaatsing van 
zonnepanelen op sociale eengezinswoningen. 
Daarvoor werkt Woonhaven sinds eind 2022 samen 
met de coöperatieve vennootschap Aster. Aster 
ondersteunt verschillende sociale huisvestingsmaatschappijen bij de activering van hun zonnepotentieel en bij andere energie- en 
duurzaamheidsvraagstukken. Voor de installatie van de zonnepanelen werken ze samen met de firma EnergyVision. 

Primeur voor Berendrecht 
De oriëntatie van de daken en de technische haalbaarheid per locatie bepalen waar en hoe er 
zonnepanelen geplaatst kunnen worden. 

“In een eerste fase plaatsen we zonnepanelen op eengezinswoningen. Berendrecht kreeg 
op dat vlak de primeur. Er werden 261 sociale eengezinswoningen uitgerust met 3.233 
zonnepanelen”, rondt Els van Doesburg haar verhaal af.

BERT BERCKELAERS
Bert Berckelaers is 34 en woont al 17 jaar in Berendrecht. Hij wordt omschreven als sociaal, 
joviaal en vastberaden. Bert gelooft sterk in doorzettingsvermogen en weigert op te geven, 
vooral als het gaat om zijn passies.

In zijn vrije tijd geniet hij van een rit op de motor om nieuwe plaatsen te verkennen. 
Daarnaast houdt hij van reizen naar verschillende landen, waar zijn liefde voor geschiedenis 
tot uiting komt.

Bert studeerde af in 2008 in de richting industriële wetenschappen en industriële elektriciteit, 
wat zijn passie voor technologie en innovatie weerspiegelt. Hij werkt als zelfstandig 
elektricien.

Zijn hart ligt bij de jeugd en hij is actief betrokken bij initiatieven die hun belangen 
vertegenwoordigen. Bert heeft het vorige jeugdhuis 2040 opgericht, evenals het huidige 
jeugdhuis Polderkot, waarvan hij vandaag de dagelijkse planning en regeling op zich neemt. 

Berts politieke betrokkenheid begon eind 2021, toen hij bestuurslid werd van N-VA Polder. 
In 2023 werd Bert benoemd tot campagneleider. 

“Mijn interesse in de politiek is gegroeid uit een verlangen om mee de koers te bepalen, maar 
ook om problemen aan te pakken en oplossingen te vinden wanneer dat nodig is”, zegt Bert. 
“Ik voel me sterk verbonden met de waarden en normen van N-VA Polder. Dat heeft me 
gemotiveerd om actief deel te nemen aan hun missie.”

Bestuurslid in de kijker 

Sociale huurders helpen besparen op een milieubewuste manier. 
Zonnepanelen op de sociale woningen in Berendrecht

www.n-va.be/polder n-va Polderpolder@n-va.be



De N-VA voor u aan het werk

Geen schulden meer

In 2013, toen de N-VA in het 
stadsbestuur stapte, had Antwerpen 
een schuld van 1,3 miljard euro. 
Dat is verleden tijd: eind december 
betaalden we de laatste euro af. 
Dat is ons gelukt door voorzichtig 
te zijn met de centen van de 
Antwerpenaren en te kijken naar 
onze eigen organisatie. Antwerpen is 
een efficiënt bestuurde stad, met een 
verbeterde dienstverlening. Dankzij 
de N-VA hebben we nu de budgettaire 
ruimte om de personenbelasting te 
verlagen van acht naar zeven procent. 
Koen Kennis, schepen van Financiën

Sporting A herhaalt beweegcampagne

Van alle campagnes die in 2024 op 
ons afkomen is de beweegcampagne 
van Sporting A veruit de meest 
toegankelijke, aanstekelijke en 
belonende. We geven dezelfde 
boodschap als vorig jaar en mikken 
op nog meer Antwerpenaren die 
ondervinden hoe beweging zuurstof 
én zoetstof is voor lichaam en geest. 
Ontdek welk beweegtype u bent 
op www.sportinga.be/beweegmee
en vind er leuke beweegtips en 
-activiteiten. 
Peter Wouters, schepen van Sport

Erfenisrecht kinderloze singles 
hervormen

Vanop plaats twee op de Vlaamse lijst 
smijt ik mezelf in de kiescampagne. 
Ik voer een pleidooi voor Vlaamse 
welvaart en verdedig onder andere de 
rechten van de Vlaamse singles. Meer 
dan een derde van de Antwerpenaren 
is single. Kinderloze singles worden 
momenteel onrechtvaardig belast. 
Het moet mogelijk zijn om mensen 
met wie ze een duurzame band 
opbouwden, zoals petekindjes, tegen 
de laagste tarieven te laten erven.
Annick De Ridder, schepen van Stads-
ontwikkeling & 2de plaats Vlaams Parlement

Vergroeningsenveloppe voor districten 

Dankzij een vergroeningsenveloppe 
van 2 miljoen euro kunnen de 
districten meer ontharden en extra 
vergroenen. Met die middelen 
realiseren we 25 projecten, samen 
goed voor 4.200 m2 ontharding 
en vergroening en 106 nieuwe 
Toekomstbomen. Die bomen krijgen 
veel ruimte boven en onder de grond 
waardoor ze kunnen doorgroeien tot 
extra grote bomen. 

Els van Doesburg, schepen van Groen & 
lijstduwer Vlaams Parlement

1,5 miljoen museumbezoekers 

Meer dan 1,5 miljoen bezoekers vonden 
in 2023 de weg naar onze musea. Naast 
publiekstrekkers zoals het MAS, het 
Middelheimmuseum, het Red Star Line 
en MoMu, telden ook Museum Mayer 
van den Bergh en Museum Vleeshuis 
weer meer bezoekers. De expo in het 
MAS ‘Zeldzaam en Onmisbaar’ bracht al 
meer dan 50.000 kijklustigen op de been. 
De Museumnacht bracht 10.000 mensen 
naar een museum in de stad. Ook 2024 
belooft een klepper te worden, met onder 
andere het Ensorjaar! 
Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur & 
12de plaats Europees Parlement

30,5 miljoen fi etsers in 2023

Provincie Antwerpen blikt terug 
op een succesvol fietsjaar. De 
provinciale Fietsbarometer telde 
30.463.852 fietsers. Sinds het begin 
van de tellingen in 2015 is dat een 
stijging met 59 procent. Het is 
duidelijk dat onze fietsinvesteringen 
en -beleid renderen. Onze 
investeringen in de aanleg van 
een groeiend fietsostradenetwerk 
overtuigen mensen ervan om vaker 
de fiets te nemen.
Luk Lemmens, 1ste gedeputeerde provincie 
Antwerpen & 32ste plaats Vlaams Parlement

Relschoppers hard aanpakken

Relschoppers die op oudjaar buurten op stelten zetten en het feestgebeuren voor anderen 
verzieken, pakken we hard aan. Net zoals vorig jaar legden we tijdens oudejaarsnacht 
preventief huisarrest op aan 31 gekende relschoppers tussen 13 en 22 jaar. Dat zijn geen 
kleine jongens, integendeel: ze kwamen tientallen keren in beeld bij de politie voor onder 
andere vuurwerkoverlast, brandstichting, wapenbezit of het vandaliseren van politievoer-
tuigen. De politie betrapte zeven van hen op het niet naleven van het huisarrest. Zij zullen 
hun straf niet ontlopen. Dankzij de kordate aanpak van onze lokale politie werden ook 
tientallen andere relschoppers opgepakt. Want dergelijk gedrag tolereren we niet. Nooit!

Bart De Wever, burgemeester, lijsttrekker gemeenteraad & lijsttrekker federaal parlement
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